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 אם היום היו מציעים לנו לצאת ממצרים... היינו רוצים???
מהפכני שהצליח בפרשיות האלו יש לי וורט קבוע ונצחי שאני חוזר עליו מסתמא כל שנה מחדש... מדובר בוורט מידי 

כבר להרגיז הרבה אנשים... והחידוש הגדול הוא שמשנה לשנה ככל שאנשים יותר מתעצבנים על החידוש הזה ככה 
ה' מכביד את ליבי יותר ומשנה לשנה אני משתכנע סופית שהוורט הזה הוא אמת לאמיתה... בהתחלה אני בעצמי 

בל דווקא ככל שאנשים יותר לוקחים את זה ללב... זה גורם לי הסתייגתי מהוורט הזה ולקחתי אותו בערבון מוגבל... א
 להשתכנע עד כמה שזה דווקא נכון... עד כאן ההקדמה המתישה...

--- 
כולנו גדלנו על הציורים של ההגדות של פסח על המגלבים שהמצרים מצליפים על הגב של  ובכן מה תכל'ס הוורט??? הרי כך:

ד דכדוכה של נפש... ציורים מזוויעים של עינויים ומכות רצח שהמצרי רוקד על הדם של היהודי הסחוף והדווי והשותת דם ע
היהודי... והיהודי יושב לו ברכבת המוות ושר אני מאמין בביאת המשיח. בקיצור: תיאור של שואה לכל דבר... מחנה אושוויץ 

 במיטבו.. 
סוג כזה של סבל במצרים... שים לב: אני מדייק בלשוני: הם  עם ישראל לא סבלו אז זהו!!! שאני טוען בתוקף שזה לא נכון!!!

עשיתי הסבל הזה... ומה הראיה הפשוטה ביותר??? ששמונים אחוז לא רצו לצאת ממצרים!!!  סוגסבלו... מאוד סבלו.. אבל לא 
ענתה לי:  שאלתי את סבתא שלי ועוד כמה ניצולי שואה... האם היו כאלו שרצו להישאר באושויץ?? סבתא שלי מחקר:

אושוויץ?? מי מדבר על אושויץ... אף אחד לא רצה להישאר יום אחד על אדמת אירופה!!! היינו שנה שלימה אחרי המלחמה 
באירופה... אכלנו טוב... שיקמו אותנו... ובכל זאת חיכינו לעוף מאירופה על טיל!!! ותכל'ס עם ישראל לא... לא רצו לצאת 

 זמן הם רצו לחזור...ממצרים... וגם כשהם יצאו כל ה
לא רצו... ושמונים אחוז זה אומר  %08זה פשוט לא נכון... כי משואה רצו לצאת וממצרים  אז לתאר את זה כמו שואה??

 נו... אז מה כן קרה שם???שהסטטיסטיקה המלחיצה קובעת שאני ואתה לכאורה שייכים ל"רוב הטבעי" שלא רצה לצאת...  
מצרים...  סו"ס הם היו עובדים בפרך מלפני הזריחה ועד לאחר צאת הכוכבים... וכן זרקו את הילדים סו"ס הרי עם ישראל כן סבל ב

 התשובה היא:שלהם ביאור... בקיצור: ברור שהם סבלו סבל נוראי... אז מה כן קרה שם?    
"גולה וסורה" שעם  הסיבה שגלות מצרים היתה יותר עמוקה מכל שואה ומכל שזה בדיוק ההההנקודה של גלות מצרים!!!!

עבדות זה לא שם של אסון או שם של שואה...  גם עבדות!!!!אלא  רק גלותישראל עברו... שבגלות מצרים לשם שינוי זה לא היה 
עבד זה בן אדם שבכל האישיות שלו הוא עבד... שזה אומר שהוא מסכן... אומלל... עלוב החיים...  שם של אישיות!!עבדות זה 

האומללות של אזרחי צפון קוריאה זה לא התת תזונה של  זה!!! זה הסיפור!!! ה"וטוב לו עם זה"  וב לו עם זה!!!!!וטעובד כפיה... 
הם גדלים  שטוב להם עם זה!!!הילדים שלהם ולא השפיכות דמים שאותו רודן טובח בהם ללא רחם... נקודת האומללות שלהם 

ב... וטוב להם עם זה... וכל זמן שזה ככה... אילו לא יבא מישהו מבחוץ על זה ומחונכים שהאיש הכי רע בעולם הוא פסגת הטו
ויוציא אותם מכח משם... הרי הם ובניהם ובני בניהם ימשיכו להיות משועבדים בגופם ובנשמתם לציר הרשע והרוע שמתעלל 

 בהם והם בעצמם לא ירצו לצאת משם... .
ד לגלות בבל, ולגלות מדי ויוון ואינקויזיציה ומסעי הצלב ושואה... כל זו הסיבה שעם כל הכבו זה הסיפור של גלות מצרים!!!

הגלויות האלו ביחד לא מתקרבים למה שעם ישראל עברו בגלות מצרים... כי בכל הצרות שעם ישראל עברו... היה פה אויב 
אבל במצרים??? אין כלב בא היום שלו... שהציק לנו... ידענו שהוא אויב... ידענו שאנחנו במצב לא תקין... קיוינו שזה יגמר... וכל 

כי זה הרבה יותר עמוק... אנחנו בעצמנו "חסידים של השיטה..." אנחנו עבדים בנשמתנו... כאן צריך לקחת גוי  סיכוי שזה יקרה!!!
ולי האי מקרב גוי... כאן צריך מערכת שלימה ומורכבת של יציאת מצרים והוצאתי והצלתי וגאלתי ולקחתי ועשרת המכות... וכ

ואולי שמונים אחוז לא זזים מילימטר מעמדתם!!! בקיצור: גלות מצרים זה משהו אחר לגמרי לגמרי מסגנון של שואה ומחנות 
 והוורט הזה עקרוני אצלו!!! אוהו... אין לך מושג כמה שהוא עקרוני!!! ריכוז והשמדה...  

לב של הנקודה!!! כשאתה הופך את גלות מצרים כי לעניות דעתי כשלא קולטים את זה.. אנחנו מפסידים את הההה
לאיזה שואה... אז יופי... ה' הציל אותנו מכל מיני אויבים... בחנוכה התפטרנו מאנטיוכוס... פורים התפטרנו מהמן... אז 

ינו יופי.. בפסח התפטרנו מפרעה... אבל לא!!! זה לא זה!!! במצרים היה לנו סיפור בעיקר בעיקר עם עצמנו... אנחנו הי
ותכל'ס: למה זה כ"כ עקרוני פה הבעיה המרכזית... היינו צריכים לצאת מהבועה ולא היה שום סיכוי שזה יקרה... 

 אצלי??? כי... כי... כי... כי מי אמר לך שאנחנו לא נמצאים עכשיו בגלות מצרים???
ום הכי טוב... ותעשה משהו... הרי גם בגלות מצרים... עם ישראל לא רצו לצאת... הם היו בטוחים שהם נמצאים במק

אני דווקא די משוכנע שאנחנו עכשיו, כעת ועכשיו נמצאים עמוק עמוק בגלות מצרים... אנחנו כעת בעיצומה של 
 עבודת פרך במצרים... וטוב לנו עם זה!!!

פעם לא  אףלא נכנס כעת לכל הדוגמאות... רק דוגמא אחת: כידוע: עם ישראל במצרים הגיעו למ"ט שערי טומאה... 
איך זה בדיוק עובד?? מה זה כ"ב שערי טומאה ואיך עוברים לשער כ"ג...?? כלומר: הרי ישראל בהתחלה היו  הבנתי:

ז' שערי טומאה... ואז יום אחד הם התקדמו לח' ומשם לט'... וכן הלאה עד מ"ט... איך בדיוק יודעים מתי -רק ב
 מתחלפים הספרות?

 י טומאה זה בסה"כ מ"ט אפליקציות!!!! מ"ט שערהתשובה היא פשוטה מאוד: 
--- 

 בגיליון זה... 4-3המשך בעמוד 
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 מי הוא המתלונן הסידרתי שמצליח לשבור לב של העוסק בצרכי ציבור?

את משה ואהרן... תדעו לכם... עם ישראל טרחנים... סרבנים... מתלוננים... תהיו ערוכים... תנשמו ה' מכין 
עמוק... אבל!!! תרשה לי לומר חידוש... דווקא כשמשה רבינו ניגש לעם ישראל ופתאום "ולא שמעו אל 

. הם הבינו את הכאב משה מקוצר רוח ומעבודה קשה..." נו... מזה משה ואהרן לא התרגשו... לא לקחו ללב..
של כלל ישראל... אני חושב שלא על זה הקב"ה היה צריך להכין את משה רבינו... תתכונן... עמ"י סרבנים 

 וטרחנים...
 אז על מה כן?? על איזה סרבנות רשמית ה' הכין את משה תהיו ערוכים לכוננות ספיגה??

ת!!! בסוף פרשת שמות שוטרי ישראל אתה יודע מה נראה לי?? הקב"ה הכין אותם לסוף הפרשה הקודמ
פוגשים את משה ואהרן בצאתם מפרעה... ואז הם שופכים על משה ואהרן אש וגפרית... "ירא ה' עליכם 
וישפוט אשר הבאשתם את ריחנו... לתת חרב בידם להרגנו" זה!! המשפטים האלו... הם שברו את הלב של 

ים לגופו של עניין צדקו בהתפרצות הכאב שלהם... סו"ס הם לא ידעו את )אגב: זה לא סתירה שהשוטרמשה ואהרן לרסיסים!!! 
   כל התמונה(

תחשוב... משה ואהרן אוהבי ישראל... כל המטרה שלהם זה טובת ישראל... גאולת ישראל... ופתאום 
פוגשים אותם לא סתם אנשים... אלא שוטרי ישראל... והם נוגעים להם בנקודה הכי כואבת: תדעו לכם!!! 

 עשיתם רק נזק... אתם אשמים בכל הצרות והסבל של עם ישראל... 
פה!!! פה משה רבינו נשבר לרסיסים... עד כדי כך שמשה רבינו הולך עם הטענה הזו לרבש"ע: למה הרעות 
לעם ישראל... משה רבינו כביכול לא יכול להשאיר את ההטחה הקשה הזו אצלו... הוא מוכרח לפרוק 

 נוזף בו... עתה תראה וכו'... אותה אצל הקב"ה וה' 
עם היהודי הקלאסי שמוכה... איתו משה רבינו איכשהו הסתדר... סו"ס ויאמן העם... גם היהודי החבול לקח 
את הנשימה... גם אם לא שמע למשה מקוצר רוח ומעבודה קשה... אבל משה ואהרן יכלו להסתדר איתו... 

בני ישראל... והם מגיעים לפניך עם טענה אבל כשמגיעים לפניך לא סתם אנשים אלא שופטי 
איסטרטגית... תראה... רק נזקים עשית... פה משה רבינו צריך הכנה מראש.... תדעו לכם עם ישראל 

 סרבנים... 
אתה לא חייב לקבל... זה חידוש שלי!!! אני טוען שהסרבנים והטרחנים זה לא היהודי הבודד עם הקושי 

כלפי חד שמגיע עם טענות רטוריות... הוא הסרבן ואיתו צריך להסתדר... הנקודתי שיש לו... אלא אותו א
  מה הדברים אמורים??? 

כשיש לך עסק עם ציבור... זיכוי הרבים או כל התעסקות בצרכי ציבור וכדו'... אז נכון... הציבור טרחן... 
להסתדר... רוב גבאי  סרבן... מתלונן מידי פעם... אבל בסדר... עם הציבור עצמו... אחד על אחד אפשר

הצדקה בסוף מסתדרים עם כל טענה לגופו של עניין... איפה מתחיל הבעיה האמיתית??? בשופטי בני 
 ישראל!!!!

יש כל מיני אנשים שהם מכתירים את עצמם לשופטי בני ישראל!! הוא מגיע עם טענה... לא... הטענה הזו 
בור... והוא החליט שהציבור מאוד לא שבע רצון פה לכל הצי-היא לא אישית שלו... הוא החליט לשמש כ

מההתנהלות הזו והזו... ואתה שואל אותו: רגע... לך זה מפריע?? לא!!! הוא מתעקש לטעון שלא!! ובדרך 
כלל הוא גם נוהג להוסיף... אני מצידי אפילו מרויח מזה... נו... אז מה אתה רוצה?? אני חושב שלציבור זה 

 נזק לא יכופר... 
רוש? אני משופטי בני ישראל!!! אני זה שופט מה דעת קהל ומה הציבור מרגישים ומהמקום הזה מה פי

 מוכר או לא מוכר???אני מביע זעזוע שאט נפש ממה שנעשה כאן... 
אני יכול להעיד בנימה אישית שאני גם פוגש את התופעה הזו בעלון שלי... כתבתי איזה מאמר בעלון... 

ה מעורר ומחזק... היה בזה אמנם קצת רגישות אבל בכל זאת החלטתי לכתוב מאמר שאני עכ"פ חושב שז
את זה... ואז לפתע מתקשר אלי מישהו עם קול בס: אתה לא יודע איזה נזק עשית... עשרות בחורי ישיבות 
כבר התקלקלו והורידו את הכיפה בגלל המאמר הזה... דורות שלימים עזבו את כור מחצבתם בגלל 

 בת... המאמר הזה שכת
והלב שלי נופל לריצפה... סו"ס אני יודע על מה הוא מדבר... סו"ס אני גם קצת חששתי ממה שהוא מזכיר 
עכשיו... והנה זה הגיע!!! תראה מה שקרה... ישיבות שלמות נסגרו... משפחות התפרקו... ואני כבר לא יודע 

אפשר להשמיד חלק מהעלון... אולי איפה לקבור את עצמי... אולי... אולי אפשר להציל משהו... אולי 
הבהרה תעזור... ואז ברוב יאושי... ברגע האחרון אני פתאום שואל אותו: רגע... אותך המאמר הזה קלקל?? 
לא!!! ממש לא... אני דווקא הבנתי מצוין מה התכוונת לשלול... אני מדבר בעיקר לאלו שלא מבינים... הם 

אמר לך שהוא קרא את זה ולא הבין נכון?? לא!!! לכה"פ אתה הלכת התקלקלו... רגע... מישהו ניגש אליך ו
והראית למישהו ושאלת איך הוא הבין והתברר שהוא הבין שצריך להוריד את הכיפה לא!! לא!!! אף אחד 

אני הכתרתי את עצמי לאחד לא אמר לך... אז מה אתה רוצה?? מה פרצת עליך פרץ??? נו... רק מה?? 
וכשראיתי את המאמר הזה כח השיפוט שלי הכריע לי שזה יחריב משפחות ודורות  משופטי בני ישראל!!

 שלימים...
אמרתי לו... אה... אם ככה... אז עזוב... "כשיבא לידך הביאהו לידי..." כשתפגוש מישהו שהמאמר הזה הזיק 

 לו... תשלח אותו אלי ואני אסתדר איתו אחד על אחד... 
 ל לכל מיני אנשים שעוסקים בצרכי ציבור באמונה בשלל נושאים...אני חושב שהמסר הזה יכול להועי

כשמישהו מתלונן יותר מידי חזק ומדבר יותר מידי רהוט ומציג את הדברים בהיבט איסטרטגי של בכיה 
לדורות ומצליח לרסק אותך... תרגע... לפני שאתה מודיע על פרישה מכל התעסקות בזיכוי הרבים... לפני 

ם הוא עצמו ניזוק אישית ממך... או שהוא החליט להיות הדובר של הציבור... אם הוא כן תשאל אותו הא
עצמו ניזוק אתה יכול לתקן את זה אחד על אחד... תסביר לו... תבהיר ותסתייג ואפילו תבקש סליחה... 

שאל )ועל הדרך תאבל אם הוא החליט להיות הדובר של הציבור תגיד לו שישלח את הציבור בעצמו אליך... 
אותו: איך הוא הגיע למסקנה שהציבור ככה חושב... ואם הוא יגיד לך שככה הוא מבין!! אז תגיד לו: שאתה משום מה הבנת אחרת... 

 וזכותך!!!... אני כמובן לא מדבר כשהביקורת הזו מגיעה מאדם גדול...( 
--- 

מץ של מושג למה כתבתי את אם המסר הזה הגיע לך בדיוק בזמן... תקח את זה לגמרי אישי כי אין לי ש
זה... כנראה בשבילך... ואסיים בוורט קצר: רב אחד סיפר לי שלפני שהוא בא לכהן בעירו... אדם גדול אחד 
הכין אותו ואמר לו: שבמכת צפרדעים... יצאה צפרדע אחת בסה"כ.. אמנם מאוד גדולה אבל אחת!!! דא 

אה ממנה נחילים נחילים... אמר לו אותו אדם גדול: עקא שהתחילו להרביץ לה... וכל מכה שנתנו לה... יצ
אני מכין אותך... תמיד יש צפרדע אחת גדולה שיוצאת מהיאור ומקרקרת בקול רעש גדול ותתלונן עליך... 
והיה: אם תשתוק ולא תעשה כלום היא תיעלם והכל יבא על מקומו בשלום... אבל אם תתחיל להרביץ 

 ה נחילים נחילים של קוטרים... ודו"ק.לה... על כל מכה שתרביץ יצא ממנ
 

לאור ימי השובבי"ם שאנו כבר בעיצומם,  היכונו:
ימים המסוגלים להתחזקות וריענון ותעצומות 
 נפש מול שלל ההתמודדויות בקדושה בדורנו,

 "וימאן"ניתן לקנות את הספר 

נפש עוסק בנושאים אלו ונותן כח ותעצומות 
להתמודד בקדושה שמירת העיניים ושאר 

 ניסיונות דורנו.
--- 

תתקיים  )שבוע בשלח(אי"ה בעוד שבוע וחצי 
מכירה מיוחדת של הספר "וימאן" בדוכני 

  המכירות של "בלוי", 
 בעניין זה תרשה לי להוסיף משהו בנימה אישית:

ניסיתי כבר כמה וכמה פעמים להסביר לבחורים 
להודות בקיומם של דחפים  ולנשואים שאין בושה

ויצרים הקיימים בתוכנו!! אני באופן אישי לא 
התביישתי לכתוב ספר שלם בנושא הזה ואני מודה 
בפה מלא שזה מגיע אצלי ממגרש ההתמודדות 
האישי... דחפים יש... ניסיונות יש... מנוע חזק יש... כל 
מה שצריך זה רק ללמוד נהיגה... איך לשלוט על 

אדרבה ההכרה והעירנות והאי טיוח של ההגה נכון.. 
דחפים שקיימים בנו הוא הערובה להצליח לשלוט 

 הסברתי והסברתי וניסיתי לשכנע בהם!!! ותכל'ס

שאין מה להתבייש בהכרה רשמית בהתמודדויות... 
לא הצלחתי  ואני מוכרח לומר שנכשלתי בהסברה!!!

להשתכנע... לא השתכנעו ממני... עדיין מתביישים 
ואיפה אני פוגש את זה כים להתבייש בזה... וממשי

במאפיין המאוד בולט של  בצורה ממש בולטת??
מכירת הספר וימאן דייקא!! שכמעט תמיד הקונה 
מתקשר בחשש.. מבקש שישימו לו בתוך שקית... 
והוא יבא בשעה כזו וכזו. כאילו מדובר פה בגנב 
שנתפס בקלקלתו...  ועם כל הרצון למנוע את החוסר 

בסוף הגעתי למסקנה מות המיותר והמביך הזה... נעי
הבושה הזו היא שככל הנראה ככה זה צריך להיות!! 

כנראה חלק בלתי נפרד מסימני ישראל אומה 
הקדושה... סו"ס רק זה היה חסר לנו שלא היו שום 
 בושה והיינו פותחים נושאים כאלו בחופשיות לגמרי... 

להתבייש זאת אומרת: אני לא חוזר בי שלא צריך 
בעצם ההכרה בהתמודדות... אבל בסופו של דבר טוב 

 שהנושא נשאר צנוע ולא מוצף לגמרי בריש גלי... 

וכאן הגיע יהודי יקר שחפץ בעילום שמו... והחליט 
לממן עכ"פ באופן חד פעמי את מכירת הספר 
"וימאן" כדי לאפשר לכה"פ באופן חד פעמי למי 

ת של מישהו שרוצה לקנות ספר זה בלי לדפוק בבי
 ובלי צורך להתקשר... 

)ונספיק ואשר ע"כ ככל הנראה אם יובשלו כל התנאים 

בעוד כשבוע וחצי... )פרשת בשלח(  להוציא את הספר(
 ספרים אלו יעמדו במוקדי דוכני המכירות של בלוי!!! 

 אתהומעתה: אבא יקר: תשמע לי... כמו חבר... תקנה 
יקנה  במקום שהואאת הספר הזה לבן שלך!!! 

ויסתבך איך מחביאים ממך את זה שלא תשאל אותו 
שאלות מיותרות... במקום שהוא יסתבך אם נאה לו 
ומתאים לו בא נחסוך את זה... אתה תהיה המוזר... 
אתה תקנה את זה... תן לו להרים עליך גבה... אבא... 
בשביל מה קנית את זה... בשביל מה אני צריך את 

כפת לך... שיהיה... זה זה... ואתה תגיד לו: מה אי
)אגב: אני מוכרח להסתייג: שקל...  51בסה"כ עלה לי 

לאו דווקא הספר הזה... יש ב"ה עוד כמה ספרים 
טובים אחרים שעוסקים בעניינים אלו... סו"ס הנושא 
קיים... הרחוב היום מלא בפתיונות ואני לא צריך 
להגיד לך שצריך המון המון כח!!! המון תעצומות נפש 

יל לעמוד בניסיונות ובעיקר אין לצאת נכון בשב
מנפילות נקודתיות... ואני ואתה הרי לא נהיה בתנאי 
שטח בשעת מעשה כדי לתת גב תומך ברגע של 
ניסיון... אין לנו ברירה... צריך רקע מקדים... וחייבים 

 את זה!!!( 



 

  

 כיום היינו רוציםשהמשך: האם 
 לצאת ממצרים??

כן... מי שיש לו סמארטפון יש לו רשימה של כך 
וכך חלונות ואפשרויות איך לקחת הנאות מה' בלי 
רשות... איך להסתדר בלי ה'... רבש"ע: יש לי את 
הכל לבד... אני לא צריך אותך!!!! אל תשכח... ה' 

למדבר.. מזמין את עם ישראל לחדר יחוד!!! בואו 
ואני אקיף אתכם בשבעה ענני כבוד... מכל 

יסובבנהו יבוננהו יצרנהו כאישון "הכיוונים... 
שכל העולם הכל יכול...  -אני הבורא עולם "עינו...

... כל האינטרנט שלי... כל מה שאתה יודע שלי
ובעיקר מה שאתה לא יודע... הכל זה אני... ואני 

דר יחוד רוצה להתייחד איתך.... הכנתי לך ח
מיוחד.. שבעה ענני כבוד... ואני רוצה להיות איתך 

מתחשק לך?? אתה רוצה לבא  שם לבד לבד...
 איתי??? 

תשאיר את הסמארטפון פה... ותבא איתי... כדאי 
בטומאה...  פה מ"ט אפליקציות שיש לך-לך... כל ה

 בעוצמה ובשפע אני יכול להביא לך הרבה יותר
ה הפתוחה מידי המלא קדושהבמ"ט שערי 

  והרחבה??

תודה ה'... פעם אאאפססס... לא... לא בדיוק... 
 אחרת תבא... 

בעצם למה לא?? הרי ה' הראה לך בעיניים רגע... 
איך שהוא שולט על הכל... הוא הראה לך את 

... הראה לך שהוא אחראי בעיניים עשרת המכות
על כל מה שיש ברשת... אז מה איכפת לך להשאיר 

ללכת לקבל את זה מהחברה את הרשת כאן ו
 מה התשובה???המקורית??? 

מה לא יודע... ה' רוצה לשבת איתי בחדר יחוד... 
משעמם לי איתו... כמה אני  אני אעשה איתו שם??

 יכול לשבת עם ה'...?? יום יומיים... די...

למה?? למה באמת כ"כ משעמם לי עם 
 הרבש"ע??? 

!! בהתחלה! התחיל: לך איך הכל אני אספראז 
ישיבה קטנה הייתי באמת מוקף בחור בכשהייתי 

ע בלימוד... היו לי המון בענני כבוד... הייתי שקו
ה'... אבל יום אחד  עם ומשותפות חוויות עמוקות

רציתי להרגיש שווה וקניתי פלאפון... כמובן כשר 
והכל בסדר... פלאפון זה שער טומאה אחד!!! אגב: 

זה גלאט...  .שער טומאה אחד זה לא נורא בכלל..
אם זה  עכשיו:לכולנו יש את זה...  בסדר לגמרי...

פשוט  שער טומאה? בסדר... אז למה אני קורא לזה
 פעם כשהייתי יושב שלוש שעות בנסיעה כי מאוד:

 הייתי משועמםמכפר אתא לירושלים  באוטובוס
 הייתי מוכרח ... לא היתה לי ברירה...תיחותת

הייתי מדבר עם  להעסיק את עצמי מול הרבש"ע...
 וככה רקמתי ה'... הייתי לומד גמ'... עושה חזרות...
עם  פשוט ליקשרים ממש נפלאים עם ה'... היה 

שלא  בתוך ענני כבוד השי"ת עשרות שעות איכות
היה לי מה לעשות חוץ בלפתח איתו מערכת 

וכל מה שיש לי היום  וממילא זה קרה... יחסים...
על ימין ועל זה משם... הורדתי אפילקציות 

)אתה יודע מה זה אייפוניסט משועמם?? מה הוא שמאל... 

לא מוריד למכשיר שלו?? אז אותו דבר אני.. ישבתי מול ה'... וכל 
מה שהתחשק לי דיברתי איתו... צומי... כבוד... הבנה בלימוד... 

זה כמו זוג שנה ראשונה   לדפוק כמה אנשים על הדרך...(
שנה ה יחידת דיור שבכוונה תוקעים אותם באיז

אין ואז ... אורחים תמימה בלי סדר ג' ובלי הכנסת
לרקום ... מרוב שעמום הם מוכרחים להם ברירה

כל קינאתי ב סו"ס אבל עדיין  מערכת יחסים...
אלו שיש להם פלאפון והנסיעה שלהם עוברת ה

אז יום ו הם לא משתעממים כמוני... יותר מהר...
ומאז  מותר!!!אסור?? מה...  !!!!פלאפון אחד קניתי

ועד עצם היום הזה כבר לא משעמם לי בנסיעות... 
שימה של יש לי ר ...אני רק מתיישב על המקום

לחזור אליהם...  שיחות שלא נענו שאני יכול
הכ"כ קרוב  קשרהאבל  כבר לא!!!משעמם לי??? 

רק חולם על זה... כעת עם ה'... אני  שהיה לי פעם
שים לב: לא ור הזה... על העב בגעגועים רק מתרפק

מודיע  ... ואניבפלאפון שום בעיה אין קרה כלום!!!
לא הולך לנתק את הפלאפון שלי... כי...  לך שאני גם

 שיהיה דבר אחד אבל אלף ואחד סיבות... ... כיכי
מ"ט שערי קדושה זה בן אדם שבונה את כל  ברור:

ומ"ט שערי  רק עם ה'!!!!מערכת החיים והסיפוקים 
ה בן אדם שבונה את כל המערכת החיים טומאה ז

  לא עם ה'... רק והסיפוקים

??? אנחנו נמצאים איכשהו בסיפור הזה ואיפה אנחנו
אז פלאפון כשר כל אחד והמקום שלי... באמצע... 

זה בסה"כ שער כי יש לי... אבל אל תזלזל בי... 
זה בסיייידר גמור... אבל חכה...  טומאה אחד!!!

יש לי גם בזמן האחרון ה... החיים לא נגמרים בז
מה קורה אם סיימתי לחזור לכל הצינתוקים מייל... 

יש לי  אז ועכשיו שוב משעמם לי?? בפלא'...
פותחים את הפריזי'דר של המייל  אפשרות נוספת...

 הנה לך עוד שער טומאה...לראות אם הגיע משהו... 
גם גם אל תראה אותי כזה... אבל גם אחרי המייל... 

וגם מייל זה בסה"כ שתי שערי טומאה ולא  פלאפון
 אחרי הפלאפון והמייל עדיין נשארים לי גםיותר!! 

הרבה שעות פנויות שבהם לא נותר לי אלא לרקום 
אז אני עדיין במצב טוב... אבל מה  קשר עם ה'...

תגיד על החבר שלי... שחוץ מהפלאפון והמייל יש לו 
על מעלים  מה תגידו חיבור לכמה וכמה קוי נייעס...

 אותו יהודי שיש לו מכשיר חכם ומחוברב"קודש..." 
אתה לכמה וכמה קבוצות וואצפ...  חוץ מהקוי נייעס

אף פעם לא  כבר הוא מבין לבד שמי שאוחז שם
שום סיבה  כבר יהיה משועמם... שזה אומר שאין לו

להיישיר מבט מול ה' ולתקשר איתו!!! הנה לך עוד 
וואצפ... וכל חיבור  וצתועוד שערי טומאה... כל קב

ותופס לך את  עוד משהו שממלא את האישיותל
 בלי שום קשר לה'... הראש 

... והעברת זמן ועד כאן דיברנו רק על תכני תעסוקה
אבל יש עוד הרבה דברים קטנים נוספים... בא ניקח 

)ואני בכוונה משתמש בדוגמאות  את הדוגמא הכי עדינה:

ויר... האם יש בעיה תחזית מזג הא העדינות ביותר(
אבל זה לא  אין שום בעיה!!להקשיב לחזאים? 

שפעם הגשם היה שער של קדושה!!! יהודי סתירה 
היה מסתכל בחורף בשמים... אנא ה' תוריד לנו 
גשם... ואילו היום כשאני קם בבוקר חסמו לי את 
השער של הקדושה הזה... כשאני מסתכל לשמים 

אורי בץ שאמר לא פוגש את הרבש"ע אלא את  אני
שהיום ירד גשם... הנה לך עוד שער טומאה!!! עוד 

ציאלי עם רבש"ע שנלקח והוסט מפגש פוטנ

עכשיו: שים לב: מאוד חשוב ... למחוזות אחרים
להאמין או להקשיב לחזאים זה  זה בעיה?? להדגיש:

אני בעצמי לפעמים  !!!אסור?? לא!! ממש לא
 אני רוצהרק כשהם אומרים מה ש)מקשיב לחזאים... 

 טומאה...ויש שערי  עבירהיש שערי תבין:  לשמוע(
אל תשכח שעם  לא בהכרח עבירה...טומאה זה 

 צרים... אף אחד לא בא אליהם בטענותישראל במ
כי טומאה  למה הם שקועים במ"ט שערי טומאה...

יד שכן היה רק מה כן?? מה הדבר היחזה נתון!!! 
. אם יום אחד נדרש מעם ישראל...?? היכונו היכונו..

לכם: בואו... בואו תצאו ממ"ט  ה' יפנה אליכם ויציע
רי טומאה... תנו לי לתת לכם את מה שעד עכשיו שע

... תנו לי את עונג הנתינה... שאת כל לקחתם לבד
של מ"ט  מה שלקחתם עכשיו מהדלת האחורית

... תנו לי לתת לכם את זה במ"ט שערי שערי טומאה
זה רק  יתנוכל מה שנדרש מא קדושה...

 !!! להסכים!!!!!! שנענה להצעה

 זה הדבר היחיד שהיה נדרש מעם ישראל בשעתו...

בדרך כלל כשמדברים בנושא של פגעי  כעת שים לב:
בישין של הטכנולוגיה אקדמיה ושאר המרעין 

 יפה ואסור וכו'... וכךתקו דורנו... הגישה היא חריפה
רשה ת באמת צריך לגשת לכל מפגעי דורנו.... אבל
עזוב...  לי הפעם לשם שינוי לא להגיע מהזוית הזו...

אני עכשיו לא מדבר נגד!!! היום זה לא הנושא שלי... 
השבוע  רק ,אכתוב נגד גם שבוע הבא )שבוע שעבר דיברתי נגד...

אני עכשיו לא מדבר על המ"ט  (... שבוע אחד חופש...לא
 עבירות... אנישיש בדורנו... עזוב כעת את ה עבירות

כפי  מ"ט שערי טומאה... וטומאהכעת מדבר על 
זה לא בהכרח עבירה!!! טומאה זה  שסיכמנו

 כמות שהם!!! כמו שעם ישראל היוהנתונים 
עים במ"ט שערי במצרים ושלא באשמתם הם שקו

... לא באשמתנוטומאה... ככה מבחינה מסוימת ש
גם אנחנו נמצאים בדור שיש בו מ"ט חלונות 

 ר לעצמנו את החיים בליאיך לסד ואפליקציות
לפגוש את הרבש"ע... וכפי שסיכמנו אני עכשיו לא 

 נגד!!!  מדבר

אני עכשיו כאילו במצרים שאנחנו במ"ט שערי 
 טומאה וכאילו זה מה שיש...

אבל ההההלו: אל תשכח שיש דבר אחד שגם 
תהיו ערוכים  נדרש מעם ישראל!!!!  במצרים היה
ו אחרי... אוב. וץ לנו..ריקה' יום אחד לאופציה ש

תשאירו את כל המ"ט אפליקציות פה ותלכו אחרי 
ונסכים!!! ונענה!!! ואנחנו לא נגיד ... בארץ לא זרועה

פה... אנחנו מעדיפים  אנחנו מסתדריםעזוב..  לו...
קריעת להיות מהשמונים אחוז שרוצים לראות את ה
לפחות  ים סוף באמצעות הקישור לסמארטפון... 

כשיום אחד אני אציע  יתנו!!!את זה ה' מצפה מא
 לכם בואו אחרי... תסכימו!!! אל תסרבו!

שמונים אחוז  בפעם האחרונה וזה לא צחוק... כי 
סירבו... ובינינו... גם עכשיו... אם ה' יבא אלינו... וזה 

ה' יפנה אלינו  ...זה יקרה בזמן הקרובו ...הרי יקרה
נה אנוכי מפתיה והולכתיה "ה ויציע לנו בואו..

" ה' יציע לנו תשאירו את כל הטכנולוגיה מדברהה
המתקדמת ובואו אחרי... אנחנו נסכים או לא 

 נסכים? אנחנו ניתן אימון או לא ניתן??
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האם ישאר לנו מינימום של אימון וקשר עין עם 
הצעד הזה וללכת  הרבש"ע שנוכל לעשות את

את הצ'אנס  אחריו... ולתת לאבא שבשמים
לנו שהוא קצת יותר מבין להפתיע אותנו ולהוכיח 

ומשוכלל ושולט בשטח מכל מה שיש לדור שלנו 
תבין: פרעה הוא החזאי הגדול ביותר... הוא טוען ) להציע???

שלצאת עכשיו ממצרים זה מסוכן... וה' אומר לעם ישראל... 
למרות שהחזאי כך אומר בואו אחרי וזה יהיה בסדר... עשרים 

יה מסוגלים לנתק את ההוייז אחוז נתנו אימון... האם אנחנו נה
וללכת אחרי ה'... או שנפחד... איך אפשר ללכת בלי ווייז?? איך 
אני יכול לתת לרבש"ע את המושכות ולא לשלוט במצב ולבדוק 

 (שהכל בסייידר???

 הבנת מה אמרתי???זה שיהיה לנו!!!  את אז לפחות

זה ברור שאנחנו צריכים להתחזק מול פגעי 
יך לעשות צעד אחד חד צרהטכנולוגיה... כל א

לה'... אבל במקביל!!  אחורה כדי להישאר נאמן
היומיומית שיש  התמודדות הנקודתיתבמקביל ל

שבזה לכל אחד יש את ) ..לנו מול פגעי הטכנולוגיה

 צריך  המקום שלו... כל אחד אוחז בשער טומאה אחר...(
להיות ערוך לפניה הרבה יותר איסטרטגית  במקביל

יום אחד הוא יפנה אל כל אחד .. שמה'. ודרמטית
בני היקר: תקבל החלטה...  ואחד מאיתנו ויציע לי...

 את הכל פה... תשאיר אתה הולך אחרי או לא?? 
ותן לי!!!! תן לי את המושכות... תן לי לנהל לך את 
החיים... תן לי למלאות לך את היום ולהעסיק אותך 

ת לך כמו שרק אני בורא עולם יודע... תן לי למלאו
את הסיפוקים ואני אעשה את זה בגדול... תסמוך 

 עלי... 

 שנסכים!!!! שניענה לפניה הזו!!!! ו

אני כעת לא  ועזוב... ותחשוב על זה... זה לא קל!!!
מדבר על מי שמכור לאינטרנט... אני מדבר על 

ייל שלי... שלי... על המ הכשר עצמי... על הפלאפון
פילו על הקפה על הווייז... ואתה יודע מה... א

דברים קצת  ועוד כמה)והסיגריה והריטלין והנרגילה 

שהתרגלת שזה עוזר לך ויום אחד ה'  (...פחות חוקיים
תן לי  תן לי לתת לך את זה...יפנה אליך... עזוב... 

להיות הניקוטין שלך!!! אני אעשה את זה ישירות... 
לא דרך הסיגריה... אני אמלא לך את כל היום 

צורך  סקרנות ובמילוי סיפוקים בליבריגושים וב
מכשיר... אני אעשה את זה אורגינלי... תן לי... אני ב

ולאשר  בורא עולם... ואנחנו נצטרך לנשום עמוק
 . את יציאתנו אחריו בארץ לא זרועה

וכבר נפלנו בזה פעם אחת!!! שמונים אחוז כבר 
לא נתנו צאנ'ס לבורא עולם לתת  נשארו במצרים...

 טומאה, במ"ט קדושה...  להם את המ"ט

אסור שיקרה ששמונים  שזה יקרה לנו שוב... ואסור
אני לא מאמין  מאיתנו יגידו לה' מצטער... אחוז

שאתה יכול לספק לי את מה שיש לי במכשיר... אני 
מוכן ללכת אחריך... אבל לא בעיניים עצומות... 
מצטער בורא עולם אני חייב את ההוייז... אני לא 

אסור שזה יקרה לעזוב את המושכות...  יכול לגמרי
על הרגע העצוב הזה הנביא אומר: "ואשלם  לנו!!!!

ה יהיה צריך ניחומים לו ולאבליו" כתוב שבגאול
הם לא יסכימו  ...נחמה... יהיו כאלו שישארו בגלות

לאפשר לה' לתת להם בשפע... את מה שעד עכשיו 
ד )תחזור על המשפט הזה עוהם לקחו לבד בקמצוץ... 

ממילא כמה שאנחנו צריכים  פעם... הוא קצת עמוק(
 פגעי הטכנולוגיההמול  נקודתית להתחזק

אבל נקודת חיזוק נוספת ... בהתמודדויות היומיומית
שזה משהו קצת יותר גלובלי... או יותר נכון 

 מה הוא??איסטרטגי... 

לא משנה כעת באיזה עזוב... לא משנה מה שאתה... 
טומאה... האם רק בז' שערי  אתה אוחז בשערי מספר

 שערי טומאה...  גטומאה. או כבר במ"

יום אחד ה' יפנה אליך ויושיט לך יד, ויגיד לך: יוצאים 
מפה!!!! משאירים את כל השמונצע'ס פה... ומעכשיו 
תן לי את עונג הנתינה!!! תן לי למלאות את 

 ואתה תסכים!!!הסיפוקים שלך במ"ט שערי קדושה... 
תתן אימון... אני חושב שגם מי ו תושיט יד אתה

לכה"פ  אבלשמאוד קשה לו מול פגעי הטכנולוגיה... 
הוא כבר  רגע המכונן הזהה כולנו שוים!!!! בנכונות הזו

לא קשור ליצרים ופיתויים ומילוי סיפוקים... פה זה 
לתת  יהיה רגע שידרש מאיתנו כבר ניסיון באמונה...

ולתת לו  כת אחריואימון בה'... האם להושיט לו יד ולל
 או לא... לתת לנו את במ"ט שערי קדושה

אמנם  שה' כבר עכשיו מבקש את זה!!! וצריך לדעת
את זה... יום יבא וזה  ידרושיום יבא וה' לא יבקש אלא 

... זה יראה כמו מכת חושך גורלית יהיה פרשת דרכים
שמאלה או  שכל יהודי יהיה צריך לקבל החלטה

 בקרוב ממש... זה מה שיהיה  ימינה...

ה' פונה לכל אחד ואחד מאיתנו  אבל גם עכשיו!!!
איפה שהוא נמצא ושואל אותו: אתה מוכן לתת לי את 
עונג הנתינה, שאני אתן לך... או שאתה מתעקש 

לבד?? והפניה הזו פוגשת כל אחד מאיתנו  רק לקחת
זה פוגש אותי מול הפלאפון  איפה שהוא נמצא...

העביר איתו את הזמן... וה' שלי שאני מנסה ל המיושן
אומר לי: עזוב... אתה מוכן לתת לי להעביר לך את 
 הזמן?? אז בא תסגור את הפלאפון ונהיה ביחד...

תדבר איתי... תחשוב עלי ואני אשביע אותך מחכו 
ממתקים וכולו מחמדים זה דודי וזה רעי... זה המקום 
שלי ושל אברך או בחור ישיבה.. באותה מידה זה יכול 
להיות מישהו שכבר נמצא עמוק עמוק שם... ואני לא 

גם יש יותר ויש פחות...  !!!צריך לספר לך... שגם שם
 חשערי טומאה... ויש ל" בתוך הסמארטפון יש כ"ז

לא משנה שערי טומאה... ואיפה שאתה נמצא... 
בכל מילוי סיפוקים נוסף שאתה נחשף אליו  איפה!!

שה' פונה אליך  בלי רשות... תדע לך תקחשוב בא לו
שלי... מה דעתך לפרוש  קובי באותו רגע ואומר לך:

מזה... להתנתק מהקבוצה הזו... ותתן לי לתת ולספק 
 !!!שהאתר הזה סיפק אותך לך את החסר והסיפוקים

אתה טוען שאתה חייב להיות מחובר לקבוצה הזו 
כמה שהפרנסה שם זה הדבר מי כמוך יודע )לצרכי פרנסה... 

בא... תן לי... תן לי לתת לך פרנסה  (דובר שם...הכי פחות מ
ואז לפתע אתה מתכווץ.. רגע... שאני ותתנתק מזה... 

אתנתק מזה...?? אבל מה אני אעשה... מאיפה יהיה לי 
את הצחוקים או את המידע... או את שריפת הזמן 
שזה סיפק לי... אז תן!! תן לבורא עולם... תן לו 

סו"ס אנחנו לא  שכן!!!!עכשיו: מה לעשות את זה... 
נמצאים בגאולה העתידה... ששם באמת ה' יתן וירעיף 

הרי נקבל עלינו וכל מה שקבלנו במ"ט שערי טומאה... 
כך שעכשיו...  עכשיו אנחנו עדיין לא שם!!!! בקדושה...

יתכן שאתה תתנתק מאותה קבוצה ואתה באמת 
תרגיש חלל... לא בטוח שה' יפנק אותך כעת ועכשיו... 

למדת  לכה"פ בל דבר אחד אני כן מבטיח לך:א
על עצמך...  כעת להיענות לפניה של ה'!!!! התאמנת

לפניה של ה'..  יודע להיענות והוכחת לעצמך שאתה
שייך  כבר אתה אפשר להיות רגוע...אם ככה... 

)גם אם  לעשרים אחוז שיזכו לגאולה העתידה
 (...עכשיו הם שקועים במ"ט שערי טומאה

א שלך ותגיד לה: אמא... זה תתקשר לאמ
בסדר... עלי לא תצטרכי לבכות בגאולה 

של  אהיה בצד שלכם... בסלקציה אניהעתידה... 
גם אם כל הקבוצה תשאר  העשרים אחוז...

איתכם... הנה... הוכחתי  אהיה במצרים... אני
אני יודע להיענות לפניה של שיש לי את זה!!! 

 ה'...

 וחייבים להתאמן!!! כן... צריך להתאמן על זה...
כל אחד במקום שלו... כל אחד והחשיפה 
הנוספת שיש לו לקידמה של דורנו... זה יכול 
להיות בחור בן עליה שהתמכר לקריאת שבועון 
חרדי ובאותה מידה זה יכול להיות בחור 

גם אם יש ביניהם פער שהתמכר לסרטים... 
!! גם אם זה שער טומאה מספר ב'... וזה תהומי

אה מספר מ"ב... בסופו של דבר... יום שער טומ
אחד ה' יפנה לשניכם ויציע לכל אחד מכם 
בנפרד: אתה מוכן לעזוב את ה"מילוי הסיפוק" 

אנחנו צריכים למלאות אותך... ו ולתת ליהזה 
לזה... ובשביל זה צריך  להיות ערוכים להיענות

 להתאמן!! 

זה לא יהיה כיף... אני לא מבטיח לך כלום... אני ו 
ן יכול להבטיח לך שזה יעשה לך איזשהו חלל!! כ

פ בייחס לאותו זמן יעשה אותך משועמם עכ"
... ובזמן הזה אותו בהבל הזה תשעד עכשיו מלא

אתה תפנה לה' ותגיד לו: אנא ה'... את החלל 
 הזה תמלא אתה... אתה יתברך!!!! 

ואם תתאזר בסבלנות זה יתמלא... וימלא 
 בדברים טובים מאוד... 

--- 

אני רוצה לחזור ולסיים במה שפתחתי... ה' 
הכביד את ליבי משנה לשנה ואני מתעקש לטעון 
שעם ישראל במצרים היו במצב מאוד מאוד 
דומה לאיך שאנחנו נראים היום... מצרים היתה 
מלאה בכשפים... אני לא יודע מה זה כשפים... 
אין לי מושג מה שזה... דבר אחד ברור לי: אם היו 

שנה שימחיש  622הנביא לפני יהו מבקשים מאל
יודע מה הוא אתה ... 0200 איך יראה דור להם

זה יהיה דור שמלא  0200היה אומר?? שדור 
 י זהומר להם... כמה שהיה לו לבכשפים!!!! זה 

אני לא  שלא תבין... נכון... זו המילה... עכשיו:
ממש הטכנולוגיה של  זה היהחושב שבמצרים 

אולי משהו מסוג אחר .. דורנו... אבל לך תדע.
שהוא הרבה יותר משוכלל... מה שבטוח... היה 
שם!!! היו שם דברים שכשהיהודי היה צריך 

וא לא קשה... ה .. זה היה לו נוראלהתנתק מהם.
סתדר בלי זה... ושמונים אחוז לא האמין שהוא י

רצו... ואסור שזה יקרה לנו גם עכשיו!!! אין לנו 
מידי פעם לה' כל  ברירה אלא להתאמן... לתת

אני מכבד אותך לתת לי...  -מיני סיפוקים... ה'
למלאות אותי... אני מאמין שאתה יכול לתת לי 

ויהי  !פירמה יותר מקורית ממה שאני אקח לבד
רצון שיקוים בנו במהרה: וכימי צאתך מארץ 

 מצרים אראנו נפלאות... 
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 המשך... הגענו לירושלים... מעמד בר המצוה של כהן משרת...

כבר שבוע שלישי שארבעת הבחורים עושים דרכם לירושלים... שבוע שעבר התעכבנו בדרך... בכרמים של רבעי ושל ערלה... אבל 
ח יהונתן הלוי שהגיע תורו לזכות להיות מהשומרים בשערי העזרה... תכל'ס... כעת הגיע הזמן להגיע לירושלים.. להזכירכם: הבה"

כמו כן אבייתר שמזרע בני פרעוש שיש למשפחה יו"ט של קרבן עצים, יענקי שמוכרח לנסוע לירושלים להשתתף במעמד 
 ר...ה'מנחת חינוך' של האחיין... ואחרון שלוימי שנוסע להקריב חטאת ואשם תלוי... עד כאן תקציר משבוע שעב

--- 

והנה!!! סו"ס אנחנו מתקרבים לירושלים... היום יום חורפי במיוחד... רוחות עזות נושבות בהרי בנימין... אבל העשן של המערכה 
כבר ניתן לראות ניצב על עמדו מיתמר כמקל ולא מושפע משום רוח... זכינו להתפלל מנחה באופן מדויק מול בית המקדש!!! 

 ערכה ויודע שזה הכיוון...אתה פשוט רואה את עשן המ
בצהרים... ככל הנראה אנחנו כבר לא נספיק להגיע תמיד של בין הערביים... והופ!! הנה נשמע קול  1..0הגענו לירושלים בשעה 

המגרפה זה אומר שברגעים אלו מקריבים את התמיד... האמת היא שאנחנו לא ממהרים... כי ר' יהונתן מתחיל רק מתחילת הערב 
השמירה שלו במקדש!!! וזה עוד שעתיים לפחות... יענקי שבא להשתתף במעמד המנחת חינוך של האחיין זה יהיה  את מצוות

)שאגב: מנחת חביתין ומנחת חינוך זה אותו דבר בדיוק... כל ההבדל רק מחר בבוקר... לאחר תמיד של שחר!!! לאחר מנחת חביתין של כה"ג 

בשעה שהלויים עומדים על הדוכן לשיר של יום!!  דיוט מקריב את זה רק ביום הראשון לעבודתו...(הוא שכה"ג מקריב את זה כל יום, וכהן ה
 ברגעים אלו מופיעים בזה אחר זה כל פרחי הכהונה שהיום יום הבר מצוה שלהם...

--- 
יה לעבור ביקורת בבית יש לציין שדווקא יענקי הגיע לירושלים דרוך... לפי התוכנית המקורית בשעות אלו האחיין איציק אמור ה

דין של ישראל שדנים את הכהנים האם הם לא בעלי מומין... כן... יש מאה ארבעים מומין שצריך לשלול את כולם ורק אז הכהן 
לובש לבנים ומתעטף לבנים... וזה ביקורת מלחיצה שצריך לעבור אותה... ויענקי ממהר... ממהר למפגש האכסניה לשמוע שהכל 

שהוא רק התקרב לאכסניה... הוא כבר שמע את השירה ואת הקולות המוכרים ופרץ בבכי... אבן נגולה מעל לבו... עבר בשלום... כ
כנראה שזה עבר... הוא רק נכנס... איזה התרגשות.. "יו"ט היו עושים שלא נמצא פסול בזרעו של אהרן..." סבא עמד ודיבר 

ומכוין ב"יאר ה' פניו אליך" שאזכה שיהיו לי צאצאים שיאירו את המזבח בהתרגשות... כבר שנים רבות שאני עומד בברכת כהנים 
 באש )כך מבואר בספרי( והנה... זכיתי היום לנכד שמחר יעלה בראש המזבח

בלילה אמא הלכה יחד עם איציק נער בר המצוה ללשכת פנחס המלביש ושם היא הוציאה את הכתונת פשתן המיוחדת שסבתא 
)כלומר: בגדי כהונה חייבים להיות הקדש!!! ואם מישהי רוצה לסרוג לבן שלה.. זה למסור את זה יפה יפה לציבור...  סרגה במיוחד לאיציק ע"מ

החייט  אפשרי בתנאי שזה מוקדש לציבור... הוא לובש את זה פעם אחת כי עכשיו הוא הראשון ש"תפס" אבל מכאן ואילך כל אחד יכול ללבוש את זה...(
דש מדד בקפידה לראות אם הכתונת באמת עומדת עליו... אח"כ הוא רצה לראות שאיציק יודע המומחה מטעם לשכת המק

זה לא  )זה חבל הרבה יותר ארוך מהגראטל הכי ארוך שאתה מכיר... וצריך לקפל אותו באומנות ולעשות ממנו כובע(להלביש על עצמו את הכובע... 
ם קצרים או ארוכים מידי הם פסולים... בקיצור: גם זה היה מעמד מרגש צחוק... בגדי כהונה צריכים להיות סימטריים... אם ה

 מאוד... לראות את איציק בן השלוש עשרה לבוש ד' בגדי כהונה!!! 
תחשוב: היום אנחנו יודעים שכל נער בר מצוה קונה כובע וחליפה ולא נותר לו אלא לריב עם ההורים איזה מותג של כובע ואיזה 

חליפה... אבל כשמדובר בכהן... אין פה מה לשחק!!! זה מדים של צבא ה'... זה בגדים לכבוד ולתפארת... קולקציה מקושקשת של 
 פאורים לשרת בם למלך הכבוד...  

בבוקר בערך... חצי שעה אחרי תמיד של שחר... כשתשמע המגרפה והלויים ירוצו  1..0טוב... מחר יהיה האות הזה... מחר בשעה 
 .0כנסו להשתחוות... אז תדע שבדקות הקרובות יש את מעמד המנחת חינוך... שעשרות פרחי כהונה בגיל לדבר בשיר והכהנים י

יעלו בזה אחר זה במעלות המזבח ויקיפו עד שיגיעו לקרן מערבית דרומית ושם יזרקו את כ"ד חצאי המנחת חינוך ע"ג האישים 
ומה אתה חושב... כל נער בר מצוה כזה שעולה שם במעלות  וירדו... ובזה הם מתחנכים ומוכשרים להתחיל לשרת במקדש!!!!

 המזבח... מחכה לו למטה כל המשפחה המורחבת שעומדים בהתרגשות עצומה לראות את בן המשפחה זוכה לשרת לפני ה'..
וי!!! אפילו העובד הזר של סבא מתרגש מהסיפור... הוא אמר שהוא רוצה לתפוס עמדה טובה כדי לראות את איציק... יש סיכ

אמנם הוא לא יכול לעבור את החיל כי הוא גוי... הוא נשאר למטה מחוץ לעזרה... אבל סו"ס המזבח גבוה... וכבר מצאנו לו איזה 
 נקודת תצפית מסוימת שיש סיכוי שהוא יוכל לראות... 

--- 
אש!!! אגב: סבא הזכיר לאיציק: יענקי קיבל את הזכות לספר את איציק נער בר מצוה... בטח... אסור להיכנס למקדש פרועי ר 

תדע לך שרק היום יש לך את הפריבילגיה הזו שאתה מגיע למקדש... בלילה אתה מסתפר ובבוקר אתה עובד... אבל כשתתחיל 
לעבוד בפועל... ויגיע השבוע של המשמרה כולה לעלות לירושלים... כאן חז"ל קנסו שמי שלא הסתפר לפני כן לא יכול להסתפר... 

 שאסור להסתפר בחוה"מ( )זה כמו
לאחר שסיימתי לספר את איציק... הייתי חייב ללכת למקדש... לראות את ידידנו ר' יהונתן הלוי שהוא כעת בעיצומו של שמירה 
במקדש!!! דא עקא ששכחתי איפה הוא ממוקם... לא היתה ברירה... התחלתי לעשות את הסבב בכל העשרים וארבעה מקומות... 

פחות ולא יותר באחורי בית הכפורת מבחוץ!!! אוה... מה נורא המקום הזה... זה ממש מטרים ספורים ומצאתי אותו לא 
כמובן שלא התקרבתי אליו... לא קרצתי ולא סימנתי לו... זה לא  )אגב: גם הכותל המערבי עצמו ממוקם באחורי בית הכפורת...(מקודה"ק... 

 כבוד!! אין פה קלות ראש ולא פטפוטים... דממה של כבוד!!!  צחוק!!! זה שבט לוי שעומדים ושומרים שמירה של
נעמדתי גם אני באחת הפינות בהר הבית והתחלתי להתייחד עם ה'... ביקשתי ממנו סליחה על קיצורי בעבודת ה'... וקבלתי על 

 01 -ה אחת של עוף לעולההיות ואני בחור צעיר... הקדשתי פריד -עצמי בדמעות רותחות לשוב אליו באמת ובתמים... אני בעצמי
יכול להרשות לעצמי... התפללתי לה' עם כל הלב... אנא... "נפש כי תקריב שקל... וגם מנחת סולת... שזה חמישים שקל, זה מה שאני 

ממעיט מנחה.." יהיה חשוב לפניך כאילו הקרבתי את נפשי לפניך כי זה מה שאני יכול לתת... סו"ס על זה דרשו חז"ל: אחד המרבה ואחד ה
ובלבד שיכוין לבו לשמים... לאחר שלוש שעות של שפיכת שיח בערגה ובכיסופים לה'... לפתע נשמעו קולות... הנה... איש הר הבית הגיע 

 ה...לביקורת... כבר ניתן לראות את הכהנים עם בגדי כהונה... רצתי מהר... והנה.. אני כבר רואה את איציק יוצא מבית הטבילה לבוש בגדי כהונ
עם  נראה כמו כהן משרת אמיתי!!!  איציק נראה קצת רועד מקור... כן... לא לחינם סבתא סרגה לו כתונת... כי סוודר ומעיל אי אפשר ללבוש יחד

הבגדי כהונה... )זה מרובה בגדים שמחלל עבודה...( לכן הדרך היחידה זה פשוט לעשות כתונת עבה שהיא בעצמה תהיה מספיק חמה... )אגב: 
קתי מה הדין בכהן שרועד מקור באופן בלתי נשלט, האם הוא נפסל מדין "רותת" עד שיתחמם ויחזור לתמותו?( אשרי מי שראה כל אלה... נסתפ

 ובעזה"ש מקרוב נזכה אף אנחנו... פדוים לציון ברינה... ותחזיננה עינינו!!! יראו עינינו וישמח לבנו בישועתך באמת...
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 בקרוב ממש
מה הקשר בין שמירת הבריאות 

 לשובבי"ם??
אחת מהסוגיות העיקריות בימי השובבי"ם זה 
שפרה ופועה... לגדל את ילדי ישראל!!! לשפר 
את הוולד ולפעות לו.. לגדל אותו... שיגדל 

לא שהם  טוב... הגדלות של שפרה ופועה זה
חינכו את משה רבינו הקדוש והנורא אלא שהם 
האכילו וטיפחו ועטפו את משה הקטן ושמו 
אותו בתוך תיבת גומא ותחמרה בחמת ובזפת... 
למה?? כדי לשמור עליו... על הגוף שלו... 

 שיהיה בריא... וזה הקטן גדול יהיה... 
לפעמים נאלצים בימי חורף אלו אנחנו 

להתמודד עם כל מיני וירוסים שונים... אם זה 
סופת רוח וקור שהייתה עכשיו... ובאמצע 
השטייגן והעבודה של ימי השובבי"ם... פתאום 
ה' מעמיד כל אחד ואחד מאיתנו מול התפקיד 
הבסיסי... ההלו.. תשמור על משה הקטן!!! 
תשמור על הגוף שלך... תתלבש טוב... תסיק 

ת כמו שצריך... ותחמרה בחמר את הבי
ובזפת... אל תקל ראש בגוף האדם... אדרבה... 
קדוש שרוי במעך... תדע לך שיוכבד ומרים זכו 
למה שזכו לא בגלל שהם חינכו את ילדי ישראל 
לתורה ומצוות... אלא בגלל שהם החיו אותם... 
הם ידעו להעריך מה זה יהודי בריא... מה זה ילד 

אותו ולחמם אותו כדי יהודי שצריך לשפר 
שבבא היום יהיה לו כח לעבוד את ה'... והאמת 
היא: בינינו... אני חושב שהמשפט הזה לא 
מדויק!!! אני אוכל עכשיו ארוחת בוקר... 
בשביל מה?? בשביל שיהיה לי כח לעבוד את 
ה'?? אתה בטוח?? זו הסיבה שאני צריך 
 לאכול?? אני חושב שהסיבה היא אחרת לגמרי: 

צריך לאכול ארוחת בוקר כי ה' רוצה אותי אני 
פה!!! אני בן שלו... בני בכורי ישראל... כן 
לעבוד את ה' או לעבוד את ה'... זה כבר שלב 
ב'... זה כבר מה אני עושה עם עצמי... אבל גם 
ילד שלא עושה כלום... אבא ואמא רוצים אותו 
חי ובריא ושלם כי הוא הבן שלהם... אני צריך 

הבריאות שלי כי אני לא סתם... אני לשמור על 
לא עוד כמה קילוגרמים אנושיים שמסתובבים 
כאן בעולם הזה... אני בן של ה' והוא רוצה אותי 

 פה בריא!
אז נא לא להקל ראש... הבריאות שלנו זה 
עבודת ה' לכל דבר!!! המעיל... הצעיף... 
השינה... הטיפול האנטיביוטי... מה שזה יהיה 

ות בייחס לאחריות על בריאות ומה שצריך לעש
 גופנו זה רצונו יתברך וזו עבודת ה' לכל דבר!!! 

ישנם הרבה אנשים שמאוד מסתבכים עם זה... ואין 
כאן המקום להיכנס לסוגיה הרחבה הזו... אבל יש 
כאלו שרואים בהשתדלות בענייני בריאות סוג של 
התחמקות מבטחון... וזה פשוט לא נכון!!! אדרבה... 

ר זה התחמקות מלקבל באהבה... ה' רוצה אם כב
אותך אצל הרופא... רוצה אותך לוקח כדור... למה 
 אתה משתולל?? למה זה נאה לך?? אדרבה...
תקבל אותו... תעשה את זה בשמחה... 
השתדלות זה מסוג הדברים שה' החליט שככה 
הדברים יתגלגלו בעולם...  הדבר הכי לא נכון זה 

יש שזה מנוגד לאמונה לגרור רגלים בזה ולהרג
והבטחון שלנו... אדרבה.. האמונה שלנו אומרת 
שה' רוצה אותי לוקח אנטיביוטיקה... וככל 
שאני מוכן להיכנע לרצונו יתברך כך אני פחות 

   מתנגד ועושה את זה בשמחה...
 



“ 

 

 לה ברדידות דורנו??למה גדולי ישראל משתפים פעו

מה זה  רועה נאמן...כידוע: משה רבינו הוא רעיא מהימנא!!! רועה נאמן... הוא היחיד שנקרא 
רגע... ויוסף הצדיק... גם הוא נקרא נוהג  נאמן...במה זה מגיע לידי ביטוי שהוא  נאמן??רועה 

  כך:והעניין הוא נאמן?? מה הכוונה?  לאכצאן יוסף... וכי יוסף הוא צדיק 
משה רבינו הוא הרועה של הצאן!!! אם הצאן משתף פעולה ולא מתמרד ומציית לרועה... אז 
הרועה הנאמן מוליך את הגדיים בשביל הזהב... מסיר מהם כל מכשול... ודואג שלא יקרה לצאן 

 כלום... 
מה קורה אם הרועה דווקא הוליך את הצאן ימינה  אבל מה קורה אם הצאן לא משתף פעולה??

לא שמאלה.. כי בצד שמאל זה דרך מלאה בקוצים ובשמש קופחת... הרועה מצידו עשה הכל ו
כדי שהצאן ישמע בקולו וילך בתלם... אבל אל תשאל... הצאן סורר... לא שומע בקול הרועה... 

 והולך בכיוון ההפוך... מה עושה רועה נאמן???
... הרועה לא עוזב את הצאן רועה נאמן נאלץ להמשיך עם הצאן גם בדרך הפחות אידיאלית

בשום אופן... הייתי מאוד שמח אם הצאן היה שומע בקולי והולך במסילה היותר עולה בית אל... 
אבל תכל'ס הם לא שמעו בקולי... לכן מה אתה רוצה שאני אעשה?? שאני אעשה להם 

את  הפגנה?? שאני אפקיר אותם?? אני אשאר כאן ואתן להם להמשיך לטעות בדרך ושיאכלו
 הקש שהם בישלו לעצמם?? 

 לא!!! על זה נאמר "רעיא מהימנא"!!!  רועה נאמן!!
אומר הגאון מוילנא: זה המאפיין של משה רבינו... זה ההבדל בין משה רבינו לבין שאר השבעה 
רועים... יוסף הצדיק הוא צדיק!!! גם אם כל העולם יהיו רשעים... יוסף לא יתאים את עצמו... 

יק היחיד בסדום והוא יזכיר לכולם מה הכיוון הנכון... מה הציר שאותו הם עזבו הוא ישאר הצד
ולאן הם אמורים לחזור... הצדיק לא נכנע לגחמות של הדור... הוא יעמוד ויכריז רבותי: צריך 
להיות צדיק ואסור להיות רשע... נקודה!!! אם החלטתם לבחור להיות רשעים... אני בוכה 

יכם... כשתגמרו לאכול חצץ ותבינו בדרך הקשה שטעיתם בדרך... אני פה עליכם... כואב לי על
בשביל לקבל אתכם בזרועות פתוחות!!! אני פה בשביל שיהיה לכם לאן לחזור!!! זה יוסף... זה 

 אברהם יצחק ויעקב... 
אבל משה רבינו??? משה רבינו הוא רעיא מהימנא... רועה נאמן!!! המאפיין של רעיא מהימנא 

לא עוזב אף פעם את הצאן... הרועה אמנם ישתדל ויעשה הכל שהצאן לא יתעה ויטעה... שהוא 
ואל אבל אם קרה מה שקרה והצאן תעה... אז הרועה הנאמן יגרר אחריהם... כי הוא נאמן... 

לדוגמא:  תתפלא אם תראה את משה רבינו שרוי בכל מיני מצבים שממש לא מתאימים לו...
ו שולח את המרגלים... מי כמו משה רבינו יודע איזה נזק עצום יצא משה רבינו בכבודו ובעצמ

מחטא המרגלים... הוא יודע בבירור שכעת אנחנו מזמינים לעצמנו במו ידינו את הצרה של 
"ארבעים שנה אקוט בדור..." אז איך משה רבינו משתף פעולה?? מילא עם ישראל... לא 

איזה טעות הם עושים... אבל משה רבינו הרי כן חושבים... לא יודעים... לא מעלים את דעתם 
 מה התשובה???יודע... אז איפה הוא? איך הוא נותן לזה לקרות?? 

משה רבינו מאוד רוצה למנוע את זה... הוא השתדל... עשה מה שיכל... ותכל'ס... "ותבואו אלי 
מה נעשה... הצאן התעקש ללכת שמאלה... בדרך של הקוצים כולכם ותאמרו נשלחה אנשים..." 

והברקנים... נו... מה נעשה?? שהרועה נאמן יפקיר את הצאן ויגיד להם... כל טוב... אני מתפטר 
מתפקידי... אם אתם רוצים ללכת בדרך הלא נכונה... תלכו לבד... אני לא קשור אליכם... לא!!! 

אחרי חטא העגל משה רבינו לקח את האוהל ונטה לו  !!!!משה רבינו פעם אחת עשה את זה וזהו
מחוץ למחנה ועזב את עם ישראל... לא רצה להתעסק עם הערב רב... וה' לא הסכים איתו!!! 
"ודבר ה' אל משה שישוב אל המחנה, אמר לו: אני בכעס ואתה בכעס א"כ מי יקרבם?" )רש"י כי 

הושע תחתיך... ואז כתוב "ושב אל המחנה" תשא( אם אתה לא חוזר למחנה הרי אני ממנה את י
משה רבינו חזר למחנה... ולמה?? כי משה הוא רעיא מהימנא... וגם כשהצאן הולך בדרך הלא 
נכונה והם נזופים למקום... ה' כועס עליהם... אבל לפחות שהרועה יהיה איתם... הרועה הולך 

. מה אפשר לעשות. הוא רועה אחריהם בעיניים דומעות ומנסה למזער את הנזקים כמה שאפשר
 נאמן!!! 

---   
 כלפי מה הדברים אמורים???

יש מושג בזוהר הקדוש שנקרא "אתפשטותא דמשה בכל דרא ודרא..." משה רבינו ממשיך 
להיות הרועה הנאמן... והוא ממשיך ללוות אותנו לאורך כל הדרך... דא עקא שהוא רועה נאמן... 

תהיה ברירה והרועה ימצא את עצמו גם בואדי... כי הוא לא ואם הצאן טעה וירד לואדי... לא 
יעזוב את הצאן... מי שיבא מהצד ויראה את הרועה צאן תקוע עם הצאן עמוק בואדי... עמוק 

מה... הוא לא בתוך הבוץ יחשוב לעצמו מה קרה לרועה הזה... לאיפה הוא לקח את הצאן??? 
יענה לו הרועה...  אל תראה אותי ככה... אני לא רואה לאיפה הוא לוקח אותם?? אבל לא!!! 

לקחתי את הצאן לשם... הם הלכו לשם וזה לא בסדר... אני עוד אעלה אותם מכאן אבל לבנתיים 
 הם כאן ואני איתם איפה שהם... 

 ושוב: כלפי מה הדברים אמורים???
דים ושטחיים רואים לפעמים את גדולי ישראל משתפים פעולה עם כל מיני מושגים קצת רדו 

של דורנו... וזה שהם משתפים פעולה בכל ההתנהלות זה נראה כאילו כזה ראה וקדש!! זה 
זה שהרועה  וצריך לדעת שלא תמיד!!!הדרך... וזו התורה!! הנה... גדול בישראל כך וכך עושה... 

 לפעמים יורד לואדי זה לא בהכרח שהוא חושב שהואדי זו הדרך הנכונה... יתכן שהצאן ירד
לשם... והרועה מצידו ניסה להראות לצאן כיוון קצת יותר אידיאלי... והצאן לא שיתף פעולה... 

 לא היתה ברירה והרועה נאלץ ללכת אחרי הצאן!!! כי הוא רעיא מהימנא... 
כמובן שהדברים האלו זועקים מעל לוחות המודעות בכל פינת רחוב... שאתה רואה שגדולי הדור 

פרסומות ענק עם הבטחות וישועות וזמרים והצגות... והכל בחתימה של  מצולמים ע"ג כל מיני
 גדולי ישראל כאילו הם בעצמם עומדים מאחורי כל השפראך וההתנהלות הזו... 

ושוב: ברור שגדולי ישראל עומדים מאחורי צדקה וחסד ומוסר והכל נכון... אבל אחרי הכל יש 
הולך בדרכם ושואף לצאת כמו אותם גדולי  צורה מסוימת... שאותו אברך תלמיד חכם שבאמת

ישראל... זה... זה... זה לא נדבק לו!! זה לא מסתדר לו!!! לא מסתדר לו שגדולי ישראל עומדים 
באופן גורף מאחורי כל הקאצ'קראי הזה... ובינינו... אתה יודע טוב מאוד על מה אני מדבר... 

השפם... רק מה??  כשאומרים את זה  תחתמאנחנו חושבים את זה... וגם מסננים את זה לכה"פ 

עזוב  ולא נכון...השפם... כאן בדרך כלל מגיע משפט מסוכן  מעלהשפם ולא  מתחתרק 
אותך... הכל שטויות... הכל המצאות.. גדולי ישראל בכלל לא קשורים לזה... הכל סתם 

 וזה לא נכון!!! אבל( --לו )ותכל'ס... אני מבין את מי שחושב ככה... כי זה באמת לא מסתדרהמצאות... 
 כי ברוב המקרים כשגדולי ישראל חתומים על משהו הם כן עומדים מאחורי זה... 

אני מכיר את גדולי ישראל יותר מידי  נו... אז איך יכול להיות?? זה הרי לא נדבק לי???
טוב... והגדלות הזו בתורה לא נדבקת לי עם כל  הפרסומות והצעקניות שעושים 

 אז מה התשובה?? סביבם???
 השפם...  מתחתהשפם ולא  מעלהגיע הזמן להגדיר את הדברים 

גדול בישראל הוא רעיא מהימנא... וכשגדול בישראל נמצא בדור של מדיה.. דור שכל כולו 
צ'אקאלאקות ופרוז'קטורים ואורות מהבהבים וישועות ורמקולים ורעש וצלצולים... כמה 

מזה במשך כל השנים... בסופו של דבר אם הצאן שהוא סולד מזה וכמה שהוא התרחק 
ירד לואדי... הרועה הנאמן נאלץ בסופו של דבר לדרת איתם לשם... מה שנקרא: שוהה 

 איתם שם... ביביסיטר עליהם שם... נאלץ לשבת עם החליל ולשתף פעולה... 
תו כשאתה רואה את הגדול בישראל מצולם שם... כשאתה רואה או ואל תבין לא נכון!!!

משתף פעולה לכל מיני אירועים נוצצים ורועשים שלא תחשוב לרגע שהוא עומד מאחורי 
הוא רעיא מהימנא והיות וכאן הצאן נמצא... זה הדור... זה  אז מה כן??ההתנהלות הזו... 

 השפה של הדור... אז הרועה הנאמן נאלץ לבא לשם לשמור על הצאן... 
--- 

כאן לא המקום ללמוד מעשה  ך וללמוד משם!!!והנפקא מינה הגדולה היא לא להשלי
רב... לא להוציא מזה גושפנקא... לדוגמא: לי יש סלידה אישית מאוד גדולה מתעשיית 

)אם זה לא היה עובד... לא הישועות והסגולות... אני לא מסוגל לסבול את ה"תן וקח" הזה... 
 ה וזה עובד... לכן זו צורה ככה לעבוד עם הרבש"ע...(הייתי מדבר... אבל זה עובד... יש ישועות... ואז מה... אז מ

למה??? איך אתה מעיז להגיד אבל תמיד סותמים לי את הפה... אסור להגיד מילה... 
הרי שמונים רבנים חותמים על זה?? זה כמעט כמו היתר מאה רבנים??  מילה על זה??

אתה ולא אחרת??  יש פה כמעט שבעים ואחד סנהדרין שנמנו ורבו והחליטו שזו התורה
  מבין את הבעיה???

אז זהו!!! שאני מקווה שהמאמר הזה לא מגיע לילדים הקטנים שבנו...  ומותר לנו להיות  
ילדים גדולים... ולדעת שברגע שמדובר ברועה!!! במנהיג שהתפקיד שלו לראות את 

בו... צאנו... הוא מצידו השתדל להנחות אותם בדרך מרוממת... אבל לא כל דבר תלוי 
סו"ס הצאן חלש... יש ירידת הדורות ואם הצאן רוצה ישועות וזה מה שמעניין אותו... אם 

  והוא איתם שם!!!ככה אז הרעיא מהימנא נאלץ לשתף פעולה עם צאנו... 
אבל אנא... לפחות אתה... תהיה הילד הגדול... אתה אל תסחף לשם!!! תהיה לפחות אתה 

בוגר שהולך קדימה ולא יורד לצדדים... מותר לנו להבין הילד הגדול של הרועה... האיל ה
שבכלל ישראל יש הרבה יהודים חלשים... יש הרבה יהודים סחופים ודווים שהם צריכים 
הנהגה של חמלה וברכות וישועות והכי הכי: כאן ועכשיו.. עם ערבויות והבטחות ואתה 

 לא מוכרח להיות גם אתה ילד קטן!!! תשאר גדול...
--- 
בן שיהיו כאלו שמאוד יזדעזעו ממה שנכתב כאן... נתת דבריך לשיעורין... הפכת את כמו

 אבל תנוח דעתך!!!הדברים שיוצאים מפה קודשם של הרבנים כאילו הם לא סוף פסוק... 
מילא אם הייתי אומר את זה בסוגיית הסמארטפון... שהרבנים אמרו שאסור ואני הייתי 

ק... הרבנים לא דיברו על צרכי פרנסה... אם שם הייתי עושה לך לומד'ס ואומר שלא בדיו
אומר את זה הזעזוע שלך היה במקום!!! ומשום מה בפרט הזה אף אחד לא מזועזע... 
גדולי ישראל דווקא אומרים דברים ברורים ויש שעושים פשעטלאך ולוקחים את זה לאן 

  כמו אורים ותומים!!! דווקא פה אני מפחד מדבריהםשהם רוצים ואין פוצה פה ומצפצף... 
אבל כשמדובר בהבטחות וישועות וערבויות ומי שיתרום מובטח לו ככה וככה... בסיידר... 
ואם אני ארצה לתרום בלי כל הישועות...?? ואם אני מתעקש לתרום בלי שמרן שליט"א 

פה  פה מותר להיות קצת מסוייג!!יתן לי ריבה שהוא עצמו הכין אותה יקרה לי משהו?? 
יקרה כלום אם אני אבחר להיות הילד הגדול שמבין שהצנצנת דבש מיועדת עבור לא 

היהודי העממי שזה מה שעושה לו את הראש השנה... והצ'אקאלקות והרעש 
מחוץ לבית המדרש ולא יודע פרק  2822והצלצולים... כל זה מיועד עבור מי שחי בדור 

. אבל אם אני ב"ה לא שם!!! אם בהצנע לכת עם אלוקיך... איתו צריך לעבוד בשפה הזו.
אני זכיתי ואני כן שייך לאותיות רש"י הקטנות בדרך אמונה על שמיטה ויובל שאין שם 

  )ואם יש אות אחת לא נכונה אז בסוף יש כמה עשרות תיקונים(מילה אחת מיותרת 
כשיוצא לי לדבר עם בחורים טובים במסגרת "איגוד בני הישיבות" אני מסביר להם שיש 

לבטות קבועה איך לעצב את האוירה "איגוד..." האם שזה יהיה בסגנון של בחורים הת
בינוניים עממיים כאלו או בסגנון של בחורים טובים... ואני טוען בתוקף שצריך שזה יהיה 
באוירה של בחורים בינוניים... ולמה??? כי אתם בחורים טובים! איתכם אפשר לדבר!!! 

של בחורים בינונים... איתך הבחור הטוב והבוגר אני אוכל  אם אנחנו נעשה את זה באוירה
לדבר.. אני אסביר לך את נחיצות העניין... אסביר לך שצריך אותך פה למרות שזה לא 
לגמרי בסגנון שלך ואתה תבין עניין... אבל אם אני אעשה פה אוירה רצינית של בחורים 

 לא יכול לדבר... הוא לא יבין עניין...  טובים... הבחור הבינוני לא ידרוך כאן... ואיתו אני
כשרועה נאמן צריך להנהיג את כל קצות הציבור... הוא עסוק בעיקר  על אותו משקל:

בלהבין ולרדת ליהודי הפשוט שלא מבין עניין... כי... כי הוא לא יבין עניין...  אבל איתך 
ר לסמוך עליך הוא עוד יסתדר... אם אתה תראה גדול בישראל מלטף אייפוניסט אפש

שאתה תהיה ילד מספיק גדול להבין שאין פה גושפנקא והסכמה... אבל אם הוא יזרוק 
 את האייפוניסט... האם אפשר לסמוך עליו שהוא ישאר שומר תורה ומצוות??

מותר לנו להבין שגדולי ישראל זה רועים!!! ואתה לא הכבש היחיד... יש כל מיני כבשים 
יך להתנהל איתם הרבה יותר לאט... ומותר לנו לדעת הרבה יותר צעירים ממך שצר

 שנדרש מאיתנו יותר...
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